
Geachte raadsleden van de gemeente Rijswijk. 

Graag meld ik bij u het probleem van de bij ons speelplein geparkeerde scooters via diverse 
aanbieders. 
De jeugd van klein tot groter gebruikt deze scooters om erop te klimmen en te toeteren en dit vele 
malen achter elkaar. U snapt dat wij dit niet als leuk ervaren.
Gelukkig heeft mijn buurvrouw een verordening gekregen bij ons plein waardoor de scooters geen 
overlast mogen geven en op en rond het speelplein niet mogen parkeren.

Uw handhaver belde mij vandaag echter dat de eerder genoemde scooters hier gewoon mogen 
parkeren!!! Raar toch als er een verordening geldt?

Ik doe een dringend beroep op uw raadsleden om hier de juiste actie in toenemen en de 
deelscooters bij ons speelplein te weren.

Wij willen geen overlast van de scooters meer hebben. 

Ik zie uw positieve reactie in deze graag tegemoet,




